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Raadsjournaal 19 juli 2018 
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de  

gemeente Buren. Het is bestemd voor burger– en raadsleden. Het 

Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht 

van het college van B&W. 
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In dit nummer: Verslag Klimaatcollege 7 juli 

Zaterdagochtend 7 juli gaf wethouder Rus-

schen het startschot voor het werken aan 

een beter klimaat. Beleidsmedewerker 

duurzaamheid (Esmee de Lorijn) presen-

teerde de opgaven waar de gemeente op 

basis van de huidige wetgeving en afspraken 

voor staat. We merkten veel enthousiasme 

en de wil om actie te ondernemen bij de 

aanwezigen. Na afloop aten we een brood-

je en ontstonden afspraken voor vervolgge-

sprekken met de gemeente.  

 

Wilt u weten wat wij presenteerden, bekijk 

dan de presentatie in de bijlage. 

 

9 oktober geven wij vervolg aan deze bij-

eenkomst. Hierbij gaat het voornamelijk 

over het onderwerp energie en zal de in-

steek praktisch zijn. Zet de datum vast in 

uw agenda!  

Evaluatie belevingsvlucht 
Eind mei werden de nieuwe routes van 

Lelystad Airport gevlogen over de Betuwe 

en Veluwe. Een regiegroep bestaande uit 

omwonenden, deskundigen en vertegen-

woordigers van actiegroepen vanuit ver-

schillende provincies begeleidde die vlucht.  

 

Het evaluatierapport is op 11 juli 2018 aan-

geboden aan minister Cora van Nieuwen-

huizen van Infrastructuur en Waterstaat.   

Vervolgens is het direct naar de Tweede 

Kamer gestuurd en zal na het reces bespro-

ken worden. 

 

Belevingsvlucht zinvol 

In haar evaluatie doet de regiegroep ver-

schillende aanbevelingen. Volgens de leden 

is het zinvol om een dergelijke  

vlucht uit te voeren, maar moet dat wel in 

een vroeg stadium gebeuren. Op die ma-

nier kunnen de resultaten worden 

meegenomen in de beslissingen die worden 

genomen. De regiegroep heeft twijfels over 

de milieu effect rapport (MER) die eerder 

dit jaar opnieuw werd vastgesteld. Het vo-

rige rapport moest opnieuw worden uitge-

voerd nadat actiegroepen vorig jaar fouten 

in het rapport ontdekten. In februari werd 

deze geactualiseerde versie vastgesteld. 

 

Twijfels over Milieu Effect Rapportage 

Tijdens de belevingsvlucht in mei zijn ge-

luidsmetingen gedaan. Uit de meetresulta-

ten blijkt dat er verschillen zijn van 3 tot 8 

decibel tussen de metingen en de laat-

ste  milieu effect rapportage.   

 

Die verschillen maken dat de regiegroep  

twijfelt aan de juistheid van de MER en vra-

gen om nader onderzoek. 

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=buren&id=e5c75068-a174-41b2-ba4d-941fd53d328d
https://belevingsvlucht.nl/nieuws/1061724.aspx
https://belevingsvlucht.nl/nieuws/1061724.aspx
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De groep pleit ervoor om het luchtruim eerst her in te 

delen en als alle effecten in kaart zijn gebracht het vlieg-

veld te openen. Daarnaast moet gekeken worden naar 

alternatieve routes en moeten de routes over stille gebie-

den worden heroverwogen.  

Wel zijn ze tevreden over de communicatie over de bele-

vingsvlucht.  

 

Voor meer informatie kunt u terecht bij E. Sielias, mede-

werker Team Beheer, tel 14 0344.  

Woningbouwproject Hof van Lienden 
In 2009 is voor de kern Lienden in de gemeente Buren 

een Dorpsvisie opgesteld. Voor een aantal locaties is 

aangegeven dat zij geschikt zijn voor woningbouwontwik-

keling. Eén van deze locaties betreft de gronden aan de 

noordzijde van de Voorstraat. Het gaat hier deels om de 

ontwikkeling van een inbreidingslocatie en deels om een 

herontwikkelingsopgave van de voormalige gemeente-

werf. Stichting Woningbeheer Betuwe (SWB) wil deze 

gronden ontwikkelen voor de woningbouwontwikkeling 

‘Hof van Lienden’. 

 

Aangezien de locatie in de Dorpsvisie reeds is aangewe-

zen als ontwikkellocatie is daar binnen het bestemmings-

plan ‘Kernen Buren’ op voorgesorteerd door een wijzi-

gingsgebied aan de locatie toe te kennen. Dit betekent 

dat het college van burgemeester en wethouders, onder 

voorwaarden, de gronden dusdanig kunnen bestemmen 

dat woningen gerealiseerd kunnen worden. Dit wordt 

gedaan met een zogenaamd wijzigingsplan. 

 

Wat is de status van het wijzigingsplan? 

Het ontwerpplan lag 6 weken ter inzage. Deze periode 

eindigde op vrijdag 13 juli 2018. In die periode is er door 

het Waterschap Rivierenland een zienswijze ingediend. 

Deze zienswijze gaf aanleiding om het plan gewijzigd vast 

te stellen. Het college van burgemeester en wethouders 

deed dat op 17 juli 2018.  

 

Hoe nu verder? 

Het wijzigingsplan ‘Lienden, Hof van Lienden’ ligt nog 

eenmaal 6 weken ter inzage, ditmaal voor beroep.  De 

periode start op dinsdag 24 juli 2018 en loopt tot en met 

maandag 3 september 2018. ditmaal voor beroep. Als er 

geen beroep wordt ingesteld is het wijzigingsplan onher-

roepelijk. Een vergunning voor het bouwen van de wo-

ningen kan dan aangevraagd worden.  

Uitspraak rechtbank 
Het college heeft kennis genomen van de uitspraak 

van de rechtbank Gelderland. De uitspraak heeft 

betrekking op het besluit op bezwaar met betrekking 

tot de opgelegde last onder dwangsom voor het ver-

wijderen van het gronddepot op het perceel Batou-

we Singel met Betuwe Singel te Lienden. Tevens 

heeft de uitspraak betrekking op de invorderingsbe-

schikking. De gemeente Buren is in het gelijk gesteld.  

Regiegroep Sterk Bestuur en Bestuurskracht 
De term Sterk Bestuur is de afgelopen jaren veelvuldig 

voorbij gekomen. Sterk Bestuur heeft alles te maken met 

bestuurskracht, maar ook met een andere, verbeterde of 

vernieuwende manier van besturen in de gemeente Bu-

ren. Uit gesprekken, brieven en reacties komt de behoef-

te naar voren om  het hier met elkaar - raad, college en 

organisatie -  over te hebben. De kern is dat we dichter 

bij de burger willen komen, minder in het gemeentehuis 

willen zijn en daarmee meer tijd te creëren voor de 

volksvertegenwoordigende rol. 

 

Maar hoe doe je dat dan? Hoe zorg je er voor dat er 

daadwerkelijk verbetering komt. 

 

Burgemeester Jan de Boer heeft het initiatief genomen 

om een regiegroep te vormen die de discussie tussen 

raad, college en organisatie gaat voorbereiden. Die groep 

bestaat uit: 

 Sander van Alfen, vicevoorzitter van de raad, tevens 

voorzitter van de voorbereidingsgroep: 

 Ellen van Dam, raadslid; 

 Nanda van Doremalen, raadslid; 

 Alda van Zijl, raadslid; 



 3 

 Gerdjan Keller, wethouder;  

 Mark Coenders, ambtelijke ondersteuning; 

 Gerard van Droffelaar, griffier; 

 Jan de Boer, voorzitter van de raad en het college. 

 

De regiegroep heeft een aantal thema’s geïnventariseerd 

die de komende periode aan bod komen. Die thema’s 

zijn: 

 omgang tussen raad, college en organisatie; 

 omgaan met participatie; 

 omgaan met samenwerkingsvormen. 

 

Het eerste thema – omgang tussen raad, college en orga-

nisatie – komt medio oktober aan bod in een sessie tus-

sen raad, college en organisatie.  De datum hoort u zo 

spoedig mogelijk.  

 

De regiegroep wil dit thema voorbereiden met als kap-

stok de ‘Burense’ raadsvergadering. De bedoeling is om u 

– de raadsleden – zelf ervaringen naar voren te laten 

brengen. Wat ging er goed, waarom ging er niets niet 

goed, kan het beter? Vergaderen we transparant, is het 

begrijpelijk voor onze inwoners? Ben ik als raadslid bena-

derbaar? Hoe wordt samengewerkt tussen de raadsfrac-

ties? Waarom ben je in de raad gekomen? Wat wil je als 

raadslid bereiken ? Enz! 

 

Wel sluiten deze eerste bijeenkomst af met duidelijke 

conclusies over het vervolg. De verwachtingen over het 

vervolg moet voor iedere deelnemer gelijk zijn.  

 

Het is van belang dat ieder raadslid van Buren deelneemt 

aan de themadiscussie. De raad van Buren bent u immers 

allemaal.  

Chemische onkruidbestrijding bij volkstuinen verboden 
Een van de oorzaken van bodemverontreiniging bij volks-

tuinen is het gebruik van chemische onkruidbestrijdings-

middelen. 

 

Vanaf 2016 mogen hoveniers en groenvoorzieners al 

geen chemische onkruidbestrijdingsmiddelen meer ge-

bruiken. Naar verwachting zal dit verbod in de toekomst 

ook gaan gelden voor particulieren. De gemeente Buren 

loopt hierop vooruit en verbiedt chemische onkruidbe-

strijding bij de gemeentelijke volkstuinen per 1 januari 

2019. 

 

De spelregel luidt: “Gebruik geen chemische bestrijdings-

middelen tegen onkruid, insecten, ziekten en plagen. On-

kruid dat er niet hoort, trekken we er met de hand uit. 

Door preventief te werken met een aangepaste teelt en 

geschikte variëteiten kunnen we plagen of ziekte bij de 

planten beperken. 

 

De gemeente neemt de volgende acties: 

 Het verbod nemen we op in nieuwe huur- en ge-

bruiksovereenkomsten van volkstuinen. 

 Particulieren die op dit moment een volkstuin 

huren van de gemeente zullen een persoonlijk 

bericht ontvangen. 

 Bij de volkstuincomplexen plaatsen we een bord 

met daarop het verbod op het gebruik van chemi-

sche bestrijdingsmiddelen. 

Tweemaandsrapportage mei - juni 2018 

Wij bieden u hierbij de tweemaandsrapportage mei-juni 

aan. U kunt deze hier inzien. We rapporteren over de 

voortgang van de doelen en de financiën ten opzichte van 

de rapportage maart-april 2018. De financiële mutatie is 

incidenteel € 99.250 positief. Deze rapportage bieden we 

u ter informatie aan. We vragen de raad dus niet om de 

begroting bij te stellen. Bij de volgende tweemaandrap-

portage (juli-augustus) doen we dat wel.  

 

Hoe ontstaat het voordeel? 

Het positief financieel gevolg komt hoofdzakelijk door de 

bijstelling van de BUIG budgetten en de gevolgen uit mei-

circulaire 2018. Verder melden we extra kosten voor 

Veilig Thuis en de VRGZ. Voor een nadere toelichting 

verwijzen we naar de rapportage. 

Welke aanpassingen zijn doorgevoerd op de web-

site? 

1. Het is vanaf nu mogelijk om de toelichting op de finan-

ciële afwijking in het hoofdstuk Financiën te lezen. In de 

vorige twee rapportages was de toelichting alleen nog 

per taakveld te lezen; 

2. De hoofdselectie velden zijn niet meer links maar bo-

ven te raadplegen. Dit is meer in lijn met de lay-out van 

de begroting en de jaarstukken en gebruiksvriendelijker 

navigeren. 

3. De financiële afwijking per programma is uitgedrukt in 

een percentage ten opzichte van het programmatotaal. 

Hiermee geven we een beeld van de omvang van de 

afwijking.  

https://www.buren.nl/over-ons/hoe-werkt-de-gemeenteraad/beleid-en-financien/tweemaandelijkse-rapportage/
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In het najaar 2018 starten de huisartsen en de gemeente 

Buren samen een pilot Praktijkondersteuner Huisarts 

Geestelijke Gezondheidszorg Jeugd (POH-GGZ Jeugd).  

 

Waarom een POH-GGZ Jeugd?  

We willen kinderen en ouders die ondersteuning nodig 

hebben goede zorg dichtbij bieden. Hierbij is snelle en 

passende verwijzing en goede samenwerking tussen ver-

schillende partners belangrijk. Uit diverse pilots in het 

land blijkt dat kinderen door de inzet van de POH Jeugd 

tijdig de juiste hulp krijgen. Daarom willen de huisartsen 

en de gemeente Buren de POH-GGZ Jeugd inzetten. De 

POH-GGZ Jeugd werkt op de huisartspraktijken. De 

praktijkondersteuner verzorgt een uitgebreide intake,  

biedt begeleiding aan kinderen en/of hun ouders en in-

dien nodig, verwijst hen naar passende ondersteuning. 

Door haar/zijn ervaring, kennis en inzicht in de jeugdpro-

blematiek is de praktijkondersteuner een spil in de sa-

menwerking tussen de huisartsen, het gebiedsteam en 

andere maatschappelijke partners. 

 

Eén jaar uitproberen 

De huisartsen en de gemeente spraken met elkaar af om 

een pilot van één jaar uit te voeren. In die periode bekij-

ken ze samen hoe de POH-GGZ Jeugd het beste ingezet 

kan worden en hoe de POH de samenwerking tussen de 

huisartsen, het gebiedsteam en andere partners kan ver-

sterken. In het voorjaar 2019 bekijken de huisartsen en 

de gemeente of de pilot voortgezet kan worden, en zo ja, 

hoe. We informeren u over de voortgang.     

Praktijkondersteuner Huisarts voor Jeugd in Buren  


